

圆盘犁 /DISC PLOUGH

1LY 系列圆盘犁是借鉴国外盘犁的特点进行专项设计、制造。具有同拖拉机悬挂连接配套，作业时犁片旋转运动，对土壤进行耕翻作业。具有犁片入角度可调节，不缠草，不阻塞，不雍土，能够切断作物茎秆的特点，特别适用于杂草丛生，茎秆林立，土壤比较粘，土壤中有砖石碎块等条件复杂农田的耕地作业。

1LY Disc plough is specially designed, manufactured and borrowed according to the features of foreign disc plough, it is Fully-suspended with four wheel tractor. And the discs are rotary motion when turning the soil. This mounted disc plough is especially suitable for cultivation in the land with weeds, stems and frictional soil with bricks.



型号 Model	1LY-2	1LY-3	1LY-4	1LY-5
耕幅 Width of cut (mm)	600	900	1200	1500
耕深 Depth of cut (mm)	250-300			
犁片直径 Dia of disc (mm)	660			
犁片数量 Q'ty of disc	2	3	4	5
重量 Weight (kg)	350	400	470	560
配套马力 Tractor power (hp)	40	60	80	120
悬挂方式 Mounted cat	II 类三点悬挂 Cat II			

盘耙 (悬挂轻耙) /MOUNTED LIGHT DUTY DISC HARROW



1BQX 系列悬挂轻耙主要适用于农田的耕后碎土、播前整地、疏松土壤、土肥混合和轻质土壤的灭茬作业。该机具有结构合理、坚固耐用、使用方便、保养易行、碎土能力强、耙后地表平整的特点。

Mounted light duty disc harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in light and medium soil.

型号 Model	1BQX-1.1	1BQX-1.3	1BQX-1.5	1BQX-1.7	1BQX-1.9	1BQX-2.3
耕幅 Width of cut (mm)	1100	1300	1500	1700	1900	2300
耕深 Depth of cut (mm)	120					
耙片数量 Q'ty of disc	12	14	16	18	20	24
整机重量 Weight (kg)	200	220	240	260	310	360
配套马力 Tractor power (hp)	15	18	25	40	50	60
悬挂方式 Mounted cat	I 类三点悬 Cat I			II 类三点悬挂 Cat II		

圆盘耙 (对峙轻耙) /OPPOSED LIGHT DISC HARROW



对置式圆盘耙主要适用于农田耕前灭茬，破除地表板结，耕后碎土，平整保墒等工作。具有作业效率高、功率利用合理，入土、碎土能力较强，拖拉机无偏牵引的特点。

1BQDX Series Opposed disc harrow is mainly for the cleaning stubble before tillage, breaking the hardened surface, soil pulverization and leveling.

型号 Model	1BQDX-1.3	1BQDX-1.6	1BQDX-2.0	1BQDX-2.4	1BQDX-2.8	1BQDX-3.0
耕幅 Width of cut (mm)	1300	1600	2000	2400	2800	3000
耕深 Depth of cut (mm)	140					
耙片直径 Dia of disc (mm)	460					
耙片数量 Q'ty of disc	16	20	24	28	32	36
重量 Weight (kg)	330	390	460	560	600	650
配套马力 Tractor power (hp)	35-40	40-45	50-60	60-75	75-85	85-100
悬挂方式 Mounted cat	三点悬挂 Three point linkage					

圆盘耙 (悬挂中耙) /MOUNTED MIDDLE DUTY DISC HARROW

1BJX 系列悬挂中耙适用于耕后碎土，播前整地，土肥混合和轻中质土壤的灭茬作业。该机具有结构简单，坚固耐用，使用方便，保养易行，入土碎土能力良好，耙后地表平整能满足精耕细作的农艺要求。

Mounted middle duty disc harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in light and medium soil.



型号 Model	1BJX-1.6	1BJX-1.8	1BJX-2.0	1BJX-2.2	1BJX-2.4	1BJX-2.5
耕幅 Width of cut (mm)	1600	1800	2000	2200	2400	2500
耕深 Depth of cut (mm)	140					
耙片直径 Dia of disc (mm)	560					
耙片数量 Q'ty of disc	14	16	18	20	22	24
重量 Weight (kg)	350	380	420	470	540	650
配套马力 Tractor power (hp)	30	40	50	60	70	80
悬挂方式 Mounted cat	II 类三点悬挂 Cat II					